
Styrelsemöte 9 juni 2014

Några rader från styrelsemötet i juni:

Rapport  från  välbesökt  informationsmöte  om
fiberprojektet i Vittraskolans matsal samt utdelning av
IPTV-boxar. 
Slutbesiktningen av fibernät har ägt rum och styrelsen
har godkänt besiktningsprotokollet. Nätet kommer igång
vilken dag som helst.
Diskussion om planerad garagerenovering. Bygggruppen har
tagit in offerter på bland annat nya inre garageportar
om  vi  skulle  välja  att  inte  riva  den  gamla
överbyggnaden.
Betongkonsult arbetar vidare med vårt anbudsunderlag.
Inkomna  förslag  om  trädfällning  diskuterades  och
styrelsen återkommer med beslut efter sommaren.
Styrelsen beslutade att köpa in fler farthinder efter
inkomna önskemål från flera gårdar. 
Styrelsen beslutade att säga upp avtal för kabel-TV

Nästa styrelsemöte äger rum den 18 augusti. 
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